
Jan, wat heeft het eerste 
jaar Milon jullie gebracht?
Het heeft een flinke omslag teweeg ge-
bracht. We zijn in ledenaantal gegroeid 
van 500 naar 800 leden. Dat is natuur-
lijk super, maar de omzet per lid is ook 
flink gestegen. En dat merk je in je ren-
dement.

Jullie werken intensief met 
MyLine als voedingsconcept. 
Hoe gaat dat?
Dat is een ideale combinatie, Milon en 
MyLine. De groepsgewijze aanpak van 
MyLine werkt uitstekend. Daarnaast 
is het een must om behalve goed te 
trainen, ook je voeding aan te passen. 

Steeds meer van onze leden zien dat in 
en door de goede resultaten van ande-
ren starten ze zoals het moet met Milon 
en Myline.

Je hebt ook een tweede 
vestiging in Zetten. Hoe gaat 
het daar?
Daar staat sinds ruim een half jaar ook 
een Milon Cirkel. Zelfs Martijn van der 
Pijl van Milon gaf toe dat ie daar niet zou 
passen. We hebben daar slechts 300m2. 
Maar ik wilde ‘m per se. Het is gigan-
tisch om te zien hoe we daar, na 5 jaar 
stilstand, ineens flink gaan groeien. De 
medewerkers zijn enthousiast, de leden 
vinden het prachtig en we gaan veel be-
ter om met het beperkte aantal vierkante 
meters.

Jij bent zelf importeur van 
Energeau, leverancier van 
sportdrankmachines, die 
daarbij de formule levert om 

meer omzet uit de huidige 
leden te halen. Je komt ook 
bij veel clubs. Wat kom je 
tegen en denk je dat Milon bij 
meer clubs van toegevoegde 
waarde kan zijn?
We kunnen niet ontkennen dat de bran-
che het moeilijk heeft. Ik kom meer clubs 
tegen die in ledenaantal gekrompen zijn 
dan gegroeid. Voor mij was het niet an-
ders in Berlicum. Wat ik vaak zie is dat 
men de prijzen verlaagt uit angst voor 
de concurrentie. Dat is volgens mij het 
stomste wat je kan doen. Je kan je nooit 
meten met low budgetclubs. Laat die 
lekker hun ding doen en kies juist voor 
het hogere segment. Kwaliteit, resultaat, 
aandacht. Dat is waar heel veel mensen 
voor kiezen en waar ze ook wel wat meer 
geld voor over hebben. Ook in deze tijd.
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Living Healthy Berlicum 

Hoe is het nu met…

Een jaar geleden startte Jan 
Schuurs in zijn Living Healthy 
Berlicum met de Milon Cirkel. 
Hoe is het nu?
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